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Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της  Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 43/05-04-2023 

 

Αποφάσεις 

 

  

 

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικών Δ.Σ. υπ΄αριθμ.42/22-03-2023 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα υπ΄αριθμ. 42/22-03-2023  πρακτικά  του Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ. 

 

 

Θ Ε Μ Α  3ο: Επικύρωση Πρακτικού Επιτροπής Πρωταθλήματος Ανδρών-

Γυναικών υπ΄αριθμ.1/05-04-2023 

 

 Το Δ.Σ., αφού άκουσε τις θέσεις του παράγοντα κ.Θωμά Καλογεράκου του 

προέδρου του σωματείου ΚΑΟ ΛΥΚΟΒΡΥΣΗΣ   όπως αυτές διατυπώθηκαν 

νωρίτερα και στην συνεδρίαση της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών-Γυναικών 

της ιδίας ημέρας  και την εισήγηση των μελών της  Επιτροπής Πρωταθλημάτων 

Ανδρών-Γυναικών, πραγματοποίησε διαλογική συζήτηση και επικύρωσε ως έχει το 

υπ΄αριθμ.1/05-04-23 πρακτικό της Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών-Γυναικών. 

 Επίσης, κατά την διάρκεια της διαλογικής συζήτησης του Δ.Σ, ο κ. Βαρελάς 

Επικεφαλής της Επιτροπής Ανδρών-Γυναικών, λόγω του ότι μεσολαβεί διακοπή 

αγωνιστικής δραστηριότητας λόγω Πάσχα και μετά το Πάσχα ο ΚΟ ΧΟΛΑΡΓΟΥ 

συμμετέχει στο Final Four Κυπέλλου Ανδρών, εισηγήθηκε να διεξαχθεί ο αγώνας 

Μεγ. Τετάρτη 12-04-23 και η εισήγηση του έγινε δεκτή. 

 Το Δ.Σ αποφάσισε συνεπώς για τον παραπάνω αγώνα που διεκόπη λόγω μη 

έγκαιρης προσέλευσης της αστυνομίας κατόπιν επεισοδίων (από την ψηφοφορία του 

Δ.Σ απείχε ο Α' Αντιπρόεδρος κ. Φώτης Τσώνης, όντας τωρινός Πρόεδρος του ΚΟ 

ΧΟΛΑΡΓΟΥ) τα παρακάτω: 

α) την συνέχιση του αγώνα  από την στιγμή της διακοπής του.  

β) την  διεξαγωγή του αγώνα κεκλεισμένων των θυρών: 

 Δικαίωμα εισόδου στο γήπεδο έχουν συνολικά τριάντα (30) άτομα από το 

κάθε σωματείο και συγκεκριμένα οι αθλητές, οι δύο προπονητές, ο γιατρός, ο 

φυσιοθεραπευτής και δεκατέσσερα (14) ακόμη άτομα, που αναγράφονται σε 

ειδική κατάσταση η οποία κατατίθεται στην γραμματεία πριν την έναρξη του 

αγώνα.   
 Εξυπακούεται ότι δικαιούνται εισόδου οι εκπρόσωποι Ε.Σ.Κ.Α. και οι 

παρατηρητές αγώνα και διαιτησίας.  

γ) την αστυνόμευση του αγώνα, στέλνοντας έγγραφο αίτημα στη Γ.Α.Δ.Α 
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δ)τον ορισμό του αγώνα Μεγ. Τετάρτη 12-04-23 στο Κλ. Χολαργού, ζητώντας από το 

γηπεδούχο σωματείο την ώρα έναρξης. 

ε)μετά την ανάγνωση των απολογιών των σωματείων,  να υπάρξει εκ νέου 

συνεδρίαση στις 12-04-23 για επιβολή κυρώσεων. 

Θ Ε Μ Α  4ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος Ανδρών-Γυναικών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπή Πρωταθλημάτων Ανδρών- Γυναικών. 

 

 

Θ Ε Μ Α  5ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος  Αγοριών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών. 

 

Θ Ε Μ Α  6ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος  Κοριτσιών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών. 

 

Θ Ε Μ Α  7ο: Αποφάσεις—Ανακοινώσεις 

 

 

Α. All Star Μίνι Κοριτσιών 2022-2023 

 

 Αποφασίστηκε η διεξαγωγή του All Star Μίνι Κοριτσιών 2022-2023 την 

Κυριακή 23-04  στο Κλ. Γήπεδο Αγ. Θωμά στο Μαρούσι. Το Δ.Σ αποφάσισε 

διαιτητές και κριτές να είναι γυναίκες και η Επικεφαλής της Επιτροπής 

Αναπτυξιακού Κοριτσιών Κατερίνα Θειακού- Σπίνου αιτήθηκε στην ταμία της 

Ένωσης Ελισσάβετ Χατζηαγγελή- Φάσουρα το ποσό των εκατό (100) ευρώ για τα 

έξοδα της διοργάνωσης. 

 Επίσης πρότεινε να απονεμηθούν δύο πλακέτες για τον Γ.ΚΑΤΣΑΡΕΛΙΑ και 

την ΑΝΝΑ ΜΑΡΙΑ ΓΚΟΥΜΑ που θα παρευρεθούν στο All Star. Το αίτημα της 

εγκρίθηκε από το Δ.Σ.  

 

Β. Διανομή μη ζητηθέντων Δώρων Χορού ΕΣΚΑ στο Final Four Κυπέλλου 

Ανδρών 

 

 Το Δ.Σ αποφάσισε όσα δώρα από την λαχειοφόρο κλήρωση του Χορού της 

Ένωσης δεν έχουν ζητηθεί και δοθεί, να δοθούν εκ νέου στο Final Four Κυπέλλου 

Ανδρών στις 20-21/04/23, με την αγορά εισιτηρίου (ο αριθμός εισιτηρίου θα 

αντιστοιχεί σε λαχνό-δώρο).  

 

 

Β. Αναβάθμιση Ιστοσελίδας Ε.Σ.Κ.Α 

 

 Το μέλος του Δ.Σ Γεράσιμος Ζαβιτσάνος, ενημέρωσε τα υπόλοιπα μέλη ότι 

νωρίτερα της ίδιας μέρας συναντήθηκε με τον προγραμματιστή της Ένωσης κ. 

Γιώργο Χρυσικό, συζητώντας για την αναβάθμιση και την αλλαγή μορφής του site. 

 Ο κύριος Χρυσικός στην συζήτηση με τον κ. Ζαβιτσάνο τον ενημέρωσε ότι 

μετά το Πάσχα θα αποστείλει στην Ένωση τις προτάσεις του για την αλλαγή του site. 
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 Το Δ.Σ αποφάσισε να μελετήσει τις προτάσεις αυτές, όταν σταλούν, σε 

επόμενη συνεδρίαση του. 

 

 

 

Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 

 

 


